

ဗစ်တိုးရီးယားပြည်နယ်

အတွင်းရှိဒုက္ခသည်များနှင့် နိုင်ငံရေးခိုလှုံခွင့်တောင်းခံသူများအား ပြန်လည်

ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးပေးခြင်း

ပြန်လည် ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းဆိုသည်မှာ ဘာကိုပြောပါသလဲ။

ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်း (ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခြင်း) သည်ပြင်းထန်သောကူးစက်ရောဂါများနှင့်ကင်ဆာရောဂါအချို့ဖြစ်ပွားခြင်းမှကာကွယ်ပေးနိုင်သည့်အတွက်ကြောင့်လူအားလုံးအတွက် ကာကွယ်ဆေးထိုးရန် အကြံပြုထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ဒုက္ခသည်များနှင့်နိုင်ငံရေးခိုလှုံခွင့်တောင်းခံသူများသည် ဩစတြေးလျနိုင်ငံအတွင်းသို့ ရောက်သည်နှင့်ပြန်လည်ကာကွယ်ဆေးထိုးရမည်ဖြစ်သည်။ အကြောင်းမှာဩစတြေးလျနိုင်ငံပြင်ပ၌နေထိုင်စဉ်အတွင်းကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းအမျိုးမျိုးရှိသောကြောင့် ဖြစ်သည်။ ပြန်လည် ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းဆိုသည်မှာ ဩစတြေးလျနိုင်ငံမှသတ်မှတ်ထားသော ကာကွယ်ဆေးများအားလုံးအား ထိုးပေးနိုင်ရန် ဖြစ်သည်။ ပုံမှန်အားဖြင့် ကာကွယ်ဆေးများမှာ ကလေးဘဝကပင် ထိုးပေးခြင်းဖြစ်သော်လည်း ဩစတြေးလျနိုင်ငံပြင်ပတွင် နေထိုင်စဉ်ကာကွယ်ဆေးမထိုးဖြစ်ခဲ့သောလူငယ်များနှင့် အရွယ်ရောက်ပြီးသူများကိုလည်း မပျက်မကွက် ထိုးပေးရန် အရေးကြီးသည်။ သင်သည် ပြန်လည်ကာကွယ်ဆေးထိုးပြီးသည်နှင့် နောက်တစ်ကြိမ် ထပ်မံထိုးရန် မလိုအပ်တော့ပါ။

သင့် ဆရာဝန်သို့မဟုတ်သူနာပြုမှတစ်ဆင့်ကော ကာကွယ်ဆေးကဲ့သို့အပိုကာကွယ်ဆေးများ ထိုးရန်လည်း အကြံပြုနိုင်ပါသည်။ တုပ်ကွေးကာကွယ် ဆေးမှာ ပြန်လည်ထိုးသည် ကာကွယ်ဆေး များတွင် မပါဝင်ပါ။

ကာကွယ်ဆေးထိုးရန်အတွက် အခကြေးငွေပေးရန် လိုအပ်ပါသလား။

ပြန်လည် ကာကွယ်ဆေး ထိုးခြင်းသည် ဒုက္ခသည်များနှင့် နိုင်ငံရေးခိုလှုံခွင့်တောင်းခံသူများအတွက် အခမဲ့ ဖြစ်ပါသည်။



ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းသည် စိတ်ချရပါသလား။

ဩစတြေးလျနိုင်ငံတွင် ကာကွယ်ဆေးများသည် အလွန်ထိရောက်ပြီးအလွန်လုံခြုံစိတ်ချမှုရှိကြောင်း သုတေသနတစ်ခုမှ သက်သေပြထားပါသည်။ ဆေးထိုးပြီးနောက် ဖျားနာခြင်း သို့မဟုတ် ကိုက်ခနာကျင်ခြင်းတို့ ဖြစ်တတ်ပါသည်။ သို့သော်ယင်းတို့မှာ ၁ - ၂ ရက်သာ ခံစားရသောကြောင့်ပြဿနာများမဖြစ်ပေါ်နိုင်ပေ။ ပြင်းထန်သောဘေးထွက် ဆိုးကျိုးများဖြစ်ပေါ်မှုမှာ မရှိသလောက်ဖြစ်သည်။ ယခင်က ကာကွယ်ဆေးထိုးပြီးသော်လည်း ထပ်မံထိုးခြင်းသည် လုံခြုံစေဘေး ကင်းမှု ရှိပါသည်။

ကျွန်တော်/မသည် မည်သည့်နေရာတွင် ပြည်လည် ကာကွယ်ဆေးထိုးမှ ခံယူနိုင်ပါသနည်း။

- > သင့်မိသားစုဆရာဝန် (အရွယ်အားလုံး)
- > ဒေသဆိုင်ရာကောင်စီ (အသက် ၁၈နှစ်အောက် ယောက်စီတိုင်းအတွက်)
- > ဘာသာစကားလေ့လာရေးကျောင်းများ (ကာကွယ်ဆေး ထိုးခြင်း အစီအစဉ်များ ရရှိနိုင်ပါက)
- > The Asylum Seeker Resource Centre (နိုင်ငံရေး ခိုလှုံခွင့်တောင်းခံသူများဆိုင်ရာ ရင်းမြစ်စင်တာ) (အရွယ်ရောက်သူများ)။

ကျွန်တော်/မ၏ ကာကွယ်ဆေးထိုးရန် ချိန်းဆိုမှုတွင် စကားပြန် တစ်ဦး ရနိုင်ပါမည်လား။



ရနိုင်ပါသည် - သင်အကူအညီလိုအပ်လျှင် စကားပြန် တစ်ဦးတောင်းဆို၍ရပါသည်။တောင်းဆိုရန်အရေးကြီးသည်။

ကျွန်တော်/မ ပြန်လည် ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်း ခံယူလျှင် မည်သို့ ဖြစ်မည်နည်း။

ပြန်လည် ကာကွယ် ဆေးထိုးနှံခြင်းမှာ ၄လအတွင်း ၃ ကြိမ် သို့မဟုတ် ၄ ကြိမ် ထိုးရန် လိုအပ်ပါသည်။ ကာကွယ်ဆေးများကိုပုံမှန်အားဖြင့် (အပ်) နှင့်ထိုးပေးပါသည်။ ချိန်းဆိုမှုတစ်ခုစီတိုင်းတွင် လူများသည် ကာကွယ်ဆေးပေါင်းစုံ ထိုးနှံခံရနိုင်ဖွယ်ရှိပါသည်။

ဗစ်တိုးရီးယားပြည်နယ်အတွင်းရှိဒုက္ခသည်များနှင့် နိုင်ငံရေးခိုလှုံခွင့်တောင်းခံသူများအား ပြန်လည် ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးပေးခြင်း

ပြန်လည်ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်း များကို Australian Immunisation Register (ဩစတြေးလျကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်း မှတ်ပုံတင်စာရင်း) တွင်မှတ်တမ်း တင်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ပြန်လည်ကာကွယ်ဆေး ထိုးရေရက်ချိန်းနေ့များတွင် ဆရာဝန် သို့မဟုတ် သူနာပြုမှ ဆေးထိုးခြင်းခံရသောသူအား ဖျားနာခြင်းရှိ/မရှိ၊ ၎င်းတို့မှာ အခြား ကာကွယ်ဆေး ထိုးပေးခြင်းရှိ/မရှိ အခြားကာကွယ်ဆေး ထိုးခဲ့ဖူးပါက ကာကွယ်ဆေး ထိုးခြင်းကြောင့် ပြဿနာများရှိ/မရှိ စသည်တို့အား မေးမြန်းသွားမည်ဖြစ်သည်။ ဆေးထိုးပြီးနောက် ဖျားနာခြင်း သို့မဟုတ် ကိုက်ခဲနာကျင်ခြင်းတို့ ဖြစ်တတ်ပါသည်။ သို့သော်ယင်းတို့မှာ ၁ - ၂ ရက်သာခံစားရသောကြောင့် ပြဿနာများမဖြစ်ပေါ်နိုင်ပေ။ ပြင်းထန်သောဘေးထွက် ဆိုးကျိုးများဖြစ်ပေါ်မှု မရှိသလောက်ဖြစ်သည်။



ကာကွယ်ဆေးထိုးရန် လာရောက်သည့်အခါ မည်သည်တို့ကို ယူဆောင်လာရမည်နည်း။

သင့်မှာ သင် သို့မဟုတ် သင့်သား/သမီးများ၏ ကာကွယ်ဆေးထိုးမှုဆိုင်ရာ (ရေမှတ်ထားသော) မှတ်တမ်းများရှိပါက ကာကွယ်ဆေးထိုးရန် လာရောက် သည့်အခါတိုင်း ယူဆောင်လာပါ။ သင်၏ မိခင်ဘာသာစကားဖြင့် ရေးထားသောမှတ်တမ်းများလည်း ယူဆောင်လာနိုင်ပါသည်။ သင့်အား မည်သည့် ကာကွယ်ဆေးထိုးပေးရမည်ကို သိရှိရန် ဆရာဝန် သို့မဟုတ် သူနာပြုဆရာမမှ ထိုမှတ်တမ်းကို အသုံးပြုမည်ဖြစ်ပြီး Australian Immunisation Register တွင် ဩစတြေးလျနိုင်ငံ ဖြင့်ပည့် ထိုးခဲ့သော ကာကွယ်ဆေးများကို မှတ်တမ်းတင်သွားမည် ဖြစ်သည်။ အခြားနေရာများတွင်လည်း ကာကွယ်ဆေး သွားရောက်ထိုးနိုင်ပါသည်။ သို့သော်သွားရောက် သည့်အခါတိုင်းတွင် သင်၏ကာကွယ်ဆေးမှတ်တမ်းကို ယူဆောင်သွားရန် လိုအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်သည် ပြန်လည်ကာကွယ်ဆေး ထိုးမှု ခံယူခြင်းမရှိလျှင် မည်သို့ ဖြစ်မည်နည်း။

ကာကွယ်ဆေးဆိုသည်မှာ ရောဂါများကို တားဆီးပေး၍ ကျန်းမာရေးကို ကာကွယ်ပေးနိုင်သည်ဖြစ်ရာ ပြန်လည်ကာကွယ်ဆေး ထိုးခြင်း မရှိသူများသည် နာမကျန်း ဖြစ်နိုင်ပါသည်။



ဩစတြေးလျနိုင်ငံတွင် ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းနှင့် Centrelink မိသားစု ကူညီထောက်ပံ့ငွေများအတွက် ဥပဒေအသစ်များ ပြဌာန်းထားပါသည်။ အကယ်၍ ကလေးများနှင့် အသက် ၂၀ အောက် လူငယ်များသည် Australian Immunisation Register တွင် မှတ်တမ်းမရှိပါက ၎င်းတို့၏

မိသားစုများသည် ကလေးထိန်း ပေးငွေများကို မရကြတော့ဘဲ ၎င်းတို့၏ Family Tax Benefit Part A ကို လျော့ပစ်လိုက်မည်ဖြစ်သည်။ ပြန်လည် ကာကွယ်ဆေးထိုးသော ကလေးများ၏ မိသားစုများသည် ယင်းခံစားခွင့်များ ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ မိဘများအနေဖြင့် မိမိတို့၏ သားသမီးများအား ကာကွယ်ဆေးထိုးရန်နှင့် ပတ်သက်၍ ဆုံးဖြတ်ပိုင်ခွင့်ရှိဆဲဖြစ်သော်လည်း ကာကွယ်ဆေး မထိုးပေးရန် ရွေးချယ်ခဲ့ပါက ၎င်းတို့၏ ကလေးထိန်း ပေးငွေများနှင့် Family Tax Benefit Part A ပေးငွေများကို လျော့ပစ်လိုက်မည်ဖြစ်သည်။

ဗစ်တိုးရီးယားပြည်နယ်၌ ကလေးငယ်များသည် သူငယ်တန်း သို့မဟုတ် ကလေးထိန်းဌာန (နေ့ကလေးထိန်း၊ အချိန်ပိုင်းအလိုက် ကလေးထိန်းဌာနနှင့် မိသားစု နေ့ကလေးထိန်းဌာန)များသို့ တက်ရောက်နိုင်ရန်အတွက် ကာကွယ်ဆေးများအားလုံးကို မဖြစ်မနေ ထိုးနှံထားပြီးသားဖြစ်ရမည်ဟု ပြဌာန်းထားသော ဥပဒေများလည်း ရှိပါသည်။ ဤဥပဒေသည် ကျောင်းချိန်အတွင်း၌ သို့မဟုတ် ကျောင်းချိန်ပြင်ပ၌ ကလေးထိန်းပေးမှုအပေါ် အကျိုးသက်ရောက်မှု မရှိပါ။ မိဘများသည် မိမိတို့၏ ကလေးများအား သူငယ်တန်း သို့မဟုတ် ကလေးထိန်းဌာန၌ အမည်စာရင်းပေးသွင်းသည့်အခါတွင် Australian Immunisation Register မှ Immunisation History Statement (ကာကွယ်ဆေးထိုးမှတ်တမ်း) ကို တင်ပြရန် လိုအပ်သည်။ သင်သည် Australian Immunisation Register သို့ 1800 653 809 ၌ ဖုန်းဆက်၍ သင့်ထံသို့ Immunisation History Statement ကို ပို့ပေးရန် တောင်းခံနိုင်သည်။ သို့မဟုတ် သင့်ဆရာဝန် သို့မဟုတ် သူနာပြုအား Australian Immunisation Register မှ ယင်းမှတ်တမ်းကို သင့်အတွက် ပုံနှိပ်ပေးရန် တောင်းခံနိုင်သည်။



နိုင်ငံခြားမှကာကွယ်ဆေးထိုးမှတ်တမ်းဥပမာ

